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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes med tillägg av ärende nr 5 och nr 28
under § 2 Ärenden till nämndsammanträdet den 18 juni.
Protokollet justeras av ordförande och vice ordföranden tisdagen
den 10 juni 2025.
Protokollet från rådets sammanträde den 12 maj 2025 anmäldes
och lades till handlingarna.

§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet den 18 juni

Ärende nr 4:
Medborgarförslag om att plugga igen delar av diket som
rinner genom Skönskaholmsängen.
Dnr FAR 2025/392

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut, som är att
medborgarförslaget överlämnas till förvaltningen för beredning.

Ärende nr 5:
Medborgarförslag om att sätta upp bord vid olika bänkar i
parker.
Dnr FAR 2025/393

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut, som är att
medborgarförslaget överlämnas till förvaltningen för beredning.

Ärende nr 10:
Medborgarförslag om rensning av sjögräs i Drevviken
Svar på medborgarförslag
Dnr FAR 2025/122

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut, som är att
stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande
som svar på medborgarförslaget.
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Rådet poängterar dock svårigheten att få en helhetsbild när
ansvaret att rensa sjöbotten finns hos två olika huvudmän.

Ärende nr 20:
Årsrapport 2024 för Farsta stadsdelsnämnd
Yttrande till Stadsrevisionen
Dnr FAR 2025/261

Rådet har tagit del av rapporten och slutsatserna. Rådet betonar
vikten av att påtalade brister skyndsamt blir åtgärdade.

Ärende nr 22:
Parkeringsplan och reviderade parkeringstaxeområden
Svar på remiss från kommunstyrelsen
Dnr FAR 2025/352

Rådet saknar en konsekvensanalys utifrån
stadsbyggnadsnämndens respektive trafiknämndens olika
perspektiv gällande hur miljön ska användas. Genom att olika
nämnder är involverade finns ingen sammanhängande och
gemensam syn.
Rådet finner att parkeringsplanen står i motsats till en attraktiv
och hållbar stadsmiljö. Rådet regerar på hur nämnder försöker
styra hur livet ska fungera för invånarna. Rådet belyser att
funktionsnedsättningar inte alltid är synliga. Behov av bil kan
vara avgörande ur ett självständighets- och
tillgänglighetsperspektiv.
Därtill saknar rådet definitioner gällande exempelvis
parkeringstillstånd.
Rådet framhåller också att det inte är privatbilismen som står för
de största utsläppen.
Rådet betonar vikten av att bevara Farsta stadsdelsområde som
det var tänkt från början, det vill säga som en grön stadsdel.

Justerarnas signaturer
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Ärende nr 23:
Remiss av Riktlinje för införande av arbetsskor i
äldreomsorgen, KS 2025/757
Svar på remiss från kommunstyrelsen
Dnr FAR 2025/390

Rådet ansluter till förvaltningens synpunkter och förslag.
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag till beslut, som är att
stadsdelsnämndens överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till
kommunstyrelsen som svar på remissen.

Ärende nr 26:
Detaljplan för Oxnö 1 m.fl. i stadsdelen Farsta
Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden
Dnr FAR 2025/350

Rådet ser att det varit en fördel om förvaltningen skulle ha haft en
egen utvärdering och analys för att svaret på remissen skulle vara
genomarbetat. Då dessa saknas ansluter inte rådet till
förvaltningens svar på remissen.

Ärende nr 27:
Motion om att tillämpa färgad asfaltering och ljusa trottoarer
för ökad attraktivitet och mildare temperaturer i gaturummet
Svar på remiss från kommunstyrelsen
Dnr FAR 2025/205

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut som är att
stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till
kommunstyrelsen som svar på remissen av en motion från
Destiny Zandi Lindgren (KD).
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R StockholmsV stad
Farsta stadsdelsnämnd
Pensionärsrådet

Protokoll
2025-06-09

Sida 5 (6)

Ärende nr 28:
Motion KO om att motverka skuggsamhället, KS 2025/383.
Svar på remiss från kommunstyrelsen

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut som är att
stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till
kommunstyrelsen som svar på remissen av en motion från
Maurice Forslund, Kristdemokraterna, om att motverka
skuggsamhället.

§ 3 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

Sommarplanering bemanning
Inom avdelningen för äldreomsorg förlöper verksamheternas
sommarplanering enligt plan.
Vikarietillgången är för närvarande bättre jämfört med tidigare
år.

Samverkan
Privata utförare av hemtjänst bjuds en gång per termin in till
samverkansmöte med beställarenheten äldre. Av samtliga
utförare av hemtjänst utgör privata utförare cirka 60 procent.
Kommande samverkansmöte är den 11 juni.

Stadsdelsd irektör
Karin Kollberg har i början på maj tillträtt tjänsten
stadsdelsdirektör i Farsta.

Seniorbostäder
Ansökan om seniorbostad vid Edö är möjlig. Inflyttning i första
etappen sker i början av september 2025.

Justerarnas signaturer
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§ 4 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Rådet planerar enligt följande.
Rådet planerar att bjuda in stadsdelsnämndens presidium till
sammanträdet den 18 augusti eller 15 september.
Rådet planerar att bjuda in stadsdelsdirektören till sammanträdet
den 10 november. Rådet är intresserat av budget och
budgetarbetet.
När datum fastställts för besöken av nämndens presidium
respektive stadsdelsdirektören kommer rådet att fastställa övrig
planering av besök.

§ 5 Övriga frågor
Rådet lyfter frågan om hur processen ser ut när någon äldre inom
vård- och omsorgsboende eller hemtjänst är med om en incident.
Förvaltningen informerar och för dialog med rådet om

• hantering av avvikelser, synpunkter och klagomål
• Lex Sarah
• Lex Maria
• komplexa situationer inom hemtjänst
• beroendesjukdomar och psykisk ohälsa
• Tryggt mottagande
• Ram-tid och tidsanpassning, flexibilitet.

§ 6 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet med att tacka alla
närvarande för ett gott samarbete och tillönska en trevlig sommar.

Justerarnas signaturer


